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Betreft: Schriftelijke vragen van GroenLinks inzake EKRW. 

 
Geacht college, 
 
Sinds het jaar 2000 geldt de Europese Kaderrichtlijn Water (KRW). Daarin is vastgelegd dat in 2027 de 

waterkwaliteit van de Nederlandse beken en het grondwater moet voldoen aan de kwaliteit zoals 

gesteld in de KRW. Het doel van de Europese Kaderrichtlijn Water is dat het oppervlakte- en 

grondwater gezond en schoon is en een goed leefgebied vormt voor planten en dieren. Om dit doel 

te bereiken stelt de Europese Kaderrichtlijn Water eisen aan de chemische en ecologische kwaliteit 

van het beekwater.  

 

1. Bent u ermee bekend dat gemeentelijke riooloverstorten een risico vormen voor het behalen 

van de KRW-doelen voor 2027? Zo nee, bent u bereid om op zeer korte termijn hier 

informatie over in te winnen? 

 

2. Ziet u het belang in van het terugdringen van de frequentie en het volume van overstorten 

van rioolwater voor het verbeteren van de waterkwaliteit? Zo nee, waarom niet? 

 

3. Graag ontvangen wij een overzicht van de opgave binnen onze gemeente. Dit betreft alle 

locaties van (problematische) overstorten met achterliggende data zoals de ecologische 

toestand.  

 

4. Kunt u ons informeren welke aanpassingen nodig zijn aan het rioolstelsel zelf om piekbuien te 

verwerken zonder overstort? Zo nee, wanneer bent u van plan dit overzicht te maken en aan 

ons ter beschikking te stellen? 

 

5. Is er reeds een plan van aanpak ten behoeve van het saneren van problematische overstorten 

opgesteld? Zo ja, dan zouden wij dit graag ontvangen. Zo nee, op welke termijn mogen we dit 

verwachten? 



 
 

 
 
 
 

 

6. Op welke wijze gaat u ervoor zorgen dat ons rioolstelsel en met name de overstorten uiterlijk 

2027 zodanig functioneren dat deze de ecologische toestand in de beken niet meer schaden?  

 

7. Bij een recentelijk bezoek bij het waterschap werd de problematiek van 

landbouwbestrijdingsmiddelen in het oppervlaktewater als ernstig betiteld. Deze situatie is 

zeker niet in overeenstemming met de Europese KRW. In een aantal gemeentes is het gebruik 

van het sterke landbouwbestrijdingsmiddel Glyfosaat (in Frankrijk reeds erkend als 

risicofactor voor Parkinson) op door de gemeente verpachte gronden bij verlenging van de 

pacht verboden. Is het college bereid, een verbod op gebruik van Glyfosaat op te nemen in 

de pachtovereenkomsten bij verlenging van door de gemeente verpachte landbouwgrond? 

Zo nee, waarom niet? 

 
Met vriendelijke groet, 
 

Lex Vos 

GroenLinks 

 

 

 


